

Gayung, Kelantan kuasai peringkat akhir



■ ARIS SAIFUDIN

hir adalah sesuatu yang di luar dugaan dan kini dia menjadi perhatian untuk disenaraikan sebagai wakil negara ke sukan SEA kelak.

Bagaimanapun, dia terlebih dahulu menumpaskan pemenang pingat emas kejohanan silat sedunia, Normala yang mewakili Gayung Malaysia.

Perlawanan akhir:

PUTERA: Kelas A - Rusali Mohd Sari (G/Fat) mln Mohd Basri Abd Rahman (Kel), Kelas B - Zulfakri (Lin) mln Mohd Rafee Yaakob (Sel), Kelas C - Salem Bahari (Pls) mln Sairudin Md Nor (Pah), Kelas D - Zakri Ibrahim (G/Mal) mln Mohd Nazi Ibrahim (Kel), Kelas E - Edros Bujang (Sar) mln Roslan Hamid (Mel), Kelas F - Yusuf Budin (Sar) mln Muhammad Aminuddin (Kel), Kelas G - Mohd Ramzi Saad (ked) mln Zulfikar Abd Majid (Joh), Kelas H - Zakariah Hamzah (G/Fat) mln Md Isa Che Meah (Mel), Kelas I - Mohd Said Roslan (Joh) mln Mazlan Shaari (G/Fat), Kelas Bebas - Zainuddin Harun (W/P) mln Zainal Amat (G/Fat).

PUTERI: Kelas A - Normala Yaakub (G/Mal) mln Hadilah Hasan (Mel), Kelas B - Nurulhuda (Sar) mln Zakiah Hashim, Kelas C - Noraidah Ngadi (G/Mal) mln Rosni Abd Majid (Ked), Kelas D - Anum (Lin) mln Rosma Ya (Kel), Kelas E - Maisapura Md Nor (Kel) mln Zaleha Sarudi (G/Mal)

Oleh B. Harian (M)

HAMLI ASADI *PINAK SUN7*

KELANTAN dan Gayung Malaysia yang menyenaraikan pesilat terbanyak menyaksikan lima pencabar mereka layak ke perlawanan akhir untuk menentukan juara keseluruhan dalam Kejohanan Silat Kebangsaan di Alor Star, hari ini.

Kelantan diwakili oleh tiga pesilat putera, Wan Muhammad Aminuddin, Mohd Nazi Ibrahim serta Mohd Basri Abd Rahman dan dua pesilat puteri, Maisapura Md Nor serta Rosma Ya.

Gayung Malaysia pula diwakili oleh pesilat putera, Zakri Ibrahim dan empat puteri, Normala Yaakub, Noraidah Ngadi, Zaleha Sarudi dan Zakiah Hashim.

Wan Muhammad, sebelum ini mewakili Gayung Malaysia, menjadi pesilat harapan Kelantan.

Dia dijangka menyumbangkan emas untuk negerinya selepas pertemuan dengan wakil tunggal Selangor, Yusuf Budin, dalam kelas F (putera).

Dengan dibantu oleh Nazi dan Basri, Wan Muhammad mampu memastikan Kelantan muncul juara keseluruhan bagi kejohanan itu.

Sementara itu, kemaraan Hadilah dari Melaka ke perlawanan ak-